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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Afrikaanse varkenspest  -  Actieplan

Op 29 maart 2018 vond de eerste vergadering van de task force rond Afrikaanse 
varkenspest plaats. Daarin zetelen voor Vlaanderen onder meer het Agentschap voor 
Natuur en Bos en het Departement Landbouw en Visserij, alsook het kabinet Landbouw 
en Leefmilieu. Er werd daar overeengekomen om een preventief actieplan op te stellen. 
In dit plan zouden ook de specifieke acties van de gewesten worden opgenomen. Aan de 
gewesten werd tevens gevraagd na te gaan of de Europese wetgeving met betrekking tot 
wilde dieren werd opgenomen in hun regelgeving, in het bijzonder de regelgeving met 
betrekking tot Afrikaanse varkenspest.

1. a) Heeft er inmiddels een opvolgingsvergadering van de task force plaats 
gevonden?

b) Zo ja, wanneer en welke verdere afspraken werden daar gemaakt?

c) Zo neen, wanneer zal de volgende vergadering plaatsvinden?

2. Welke maatregelen zal Vlaanderen nemen voor het preventieve actieplan ter 
bestrijding van Afrikaanse varkenspest?

3. a) Werd reeds nagegaan of Vlaanderen in zijn regelgeving voldoet aan de Europese 
wetgeving ter zake, in bijzonder die over de wilde dieren?

b) Zo neen, welke aanpassingen zijn nog noodzakelijk?

c) Tegen wanneer zullen die worden doorgevoerd?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 532 van 6 juni 2018
van LYDIA PEETERS

1. Neen, het FAVV heeft nog geen volgende bijeenkomst vastgelegd.

2. De preventie is er op gericht dat geen besmet vlees of vleeswaren worden 
binnengebracht. Het FAVV ziet toe op de slachthuizen, verwerkers en 
importeurs/exporteurs van voedselproducten.

3. Definitieve goedkeuring van het uitvoeringsbesluit is gepland tegen eind 2018.


